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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2019. november 19-

ei, munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Szabó Mihály alpolgármester/települési képviselő, Gyuga Mihály József, 

Hermann Istvánné, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, 

Sólyom Jöran, Szanyi Gábor, Székely Antal és Vargáné Vojnár Katalin 

települési képviselők, Dr. File Beáta jegyző 

  

 

Meghívottak: Dr. Molnár Miléna aljegyző, külső bizottsági tagok, a hivatal munkatársai, 

további meghívottak és megjelentek a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit.  

A munkaülés megkezdése előtt kérte, hogy köszöntsék a Csillámpóni csapat tagjait, felkészítő tanáruk 

nevében igazgató asszonyt. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy november 9-10-én került megrendezésre a nemzetközi 

robotépítő olimpia világdöntője, amelynek most először adott otthont Európa, azon belül is 

Magyarország, Győr városa. A 74 ország részvételével megrendezett döntőn a várost az Oroszlányi 

Hunyadi Mátyás Általános Iskola diákjaiból álló Csillámpónik csapata képviselte. 

A Csillámpóni csapat tagjai: Farkas Laura, Gombás Noémi és Vida Janka, felkészítő tanáruk Huma 

Erzsébet.  

A csapat az elmúlt fél évben minden megmérettetésen szép eredményeket ért el robotikából.  

Először a tatabányai Földi Imre Sportcsarnokban rendezett Nemzetközi Robot Olimpia döntőn lett 

kategóriájában a legjobb, aztán Dániában is bizonyíthatták hozzáértésüket, egy barátságos 

megmérettetésen. 

A résztvevők hat korosztályban és négy kategóriában versenyeznek. A kísérőkkel együtt mintegy 

2700-an érkeztek Győrbe. A csapatok a robotokat legóelemekből építik meg és programozzák be. A 

Regular kategóriában egy előre megadott versenypályán kell végigmenniük meghatározott feladatot 

teljesítve a „gépeknek”. 

Az oroszlányi lányok a Regular Elementary, azaz 12 év alatti kategóriában indultak és több, mint 90 

csapatból a 71. helyet szerezték meg.  

A képviselő-testület nevében gratulált a csapat tagjainak, az eredményes felkészítéshez Huma Erzsébet 

tanárnőnek. Megköszönte az iskola vezetőjének is, hogy a robotikát kiemelt figyelemmel és eszközök 

biztosításával oktatják az iskolában. 

Kérte a csapat tagjait, a felkészítő tanárnő nevében igazgató asszonyt, hogy vegyék át a képviselő-

testület ajándékát.  

 

Lazók Zoltán polgármester az ülést 16 óra 3 perckor megnyitotta. Megállapította, hogy a képviselő-

testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 12 fő jelen volt.  

 

Jelezte, megkezdik munkaülésüket. Elmondta, hogy a megküldött meghívóban 17 napirendi pont 

szerepel.  
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Beck Ferenc elnök úr kérése az volt, hogy „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2019. évi 

támogatásának kiegészítése” című előterjesztést zárt ülésen tárgyalja a Képviselő-testület, ezért a 

kiküldött meghívóban szereplő 15. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalására Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján tett javaslatot, mivel a nyilvános 

tárgyalás az érintett üzleti érdekeit sérti. 

 

Tájékoztatta továbbá a Képviselő-testületet arról, hogy a kiküldött meghívóban szereplő 17. napirendi 

pontot, a „Jó tanuló, jó sportoló cím” adományozásáról szóló előterjesztést Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló törvény 46. § (2) bekezdés a) pontja alapján kötelező zárt ülésen tárgyalni, 

ezért a zárt ülésről való tárgyalás külön szavazást nem igényel. 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal és a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban kérdés, hozzászólás, 

módosító javaslat nem volt, ezért kérte, először szavazzanak a 15. napirendi pont zárt ülésen történő 

tárgyalásáról. 
 

Székely Antal képviselő elmondta, tegnap délután megkapta az OSE kérelmét, abban semmi olyat 

nem talált, amit zárt ülésen kellene tárgyalni. Nem tudta, tegnap a Pénzügyi Bizottság zárt ülésen 

tárgyalta-e az előterjesztést, de ezt nem tartotta indokoltnak.  

 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság zárt ülésen tárgyalta az 

előterjesztést.  

 
Papp Péter Attila képviselő elmondta, hogy az egyesület által beadott kiegészítés a részletes 

pénzügyi és gazdasági adatok miatt megkívánja a zárt ülés tartását. Olyan beszámolók szerepelnek az 

anyagban, amelyek nem csak Oroszlány Város Önkormányzatától származó bevételeket mutatják, 

valamint a kiadások sem biztos, hogy a képviselő-testületre és a nyilvánosságra tartoznának. Ezért 

javasolta a frakció nevében is a zárt ülés megtartását. A Pénzügyi Bizottság tagjai egyhangúlag 

döntöttek a zárt üléses tárgyalás mellett.  

 

Több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak „Az 

OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2019. évi támogatásának kiegészítése” című napirendi pont zárt 

ülésen történő tárgyalásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

172/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a meghívóban szereplő 15. napirendi pont zárt ülésen történő tárgyalásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete „Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2019. 

évi támogatásának kiegészítése” tárgyú napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja. 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

A meghívóban szereplő tárgyalási sorrendre fenti szavazás alapján az alábbiak szerint tett javaslatot. 

14. napirendi pontig változatlan, 15. napirendi pont: Kérdés, interpelláció, 16. napirendi pont: „Az 

OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2019. évi támogatásának kiegészítése”. Az utolsó napirendi pont 

sorrendje változatlan marad. 

 

A tárgyalandó napirendi pontokkal, illetve a tárgyalás sorrendjével kapcsolatban kérdés, hozzászólás 

és módosító javaslat nem volt, ezért kérte, szavazzanak az ismertetett napirendről. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

173/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete november 19-ei, munkaterv szerinti ülésén 

az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

3. Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosítása 

4. A helyi adókról szóló önkormányzati rendelet 

5. Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2019. évi várható eredményéről, 

javaslat a 2020. évi működési költségtérítés mértékére, valamint a 2020. január 1-jétől érvényes 

tarifákra 

6. Tájékoztató az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt egy évben végzett 

munkájáról  

7. Tájékoztató Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2019. évben végzett munkájáról 

8. A 2020. évi belső ellenőrzési terv 

9. A Közbeszerzési Szabályzat módosítása 

10. A biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakóktól című, KEHOP-3.1.2-17-2018-

00005 számú projekt műszaki tartalmának jóváhagyása 

11. A parkolóhelyek megváltási díjának, valamint a közterület-használati díjak felülvizsgálata 

12. Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

13. Az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntések 

14. Tájékoztató Oroszlány Város Önkormányzatának 2019. évi nemzetközi kapcsolatairól 

15. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés:  

16. Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2019. évi támogatásának kiegészítése 

17.  „Jó tanuló - jó sportoló” cím elnyerésére kiírt pályázatok elbírálása 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az előterjesztésben 32 pontban számolt be a két ülés 

közötti fontosabb történésekről. Az írásban kiküldött előterjesztés-kiegészítés határozati javaslata 8 

pontból áll. A tájékoztató elfogadása mellett döntést kért: 

- a szociálisan rászoruló családok tűzifával történő támogatásáról, 

- az Oroszlányi Kajak Sportegyesület új székhelyének bejegyzéséről, 

- a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsába 

történő tagdelegálásról, 

- a Képviselő-testület munkatervének módosításáról, 

- az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. Felügyelő Bizottsága új tagjának, valamint a 

Pénzügyi Bizottság új tagjának megválasztásáról,  

- a Pons Danubii EGTC részére nyújtott projekt menedzseri összeg visszafizetési 

kötelezettségére irányuló határidő meghosszabbításáról. 

 

A mai napon helyben, az ülés megkezdése előtt előterjesztés kiegészítés került kiosztásra, amelyben az 

előterjesztés 18. pontja – a kerékpárút átadásával kapcsolatos szövegrész - került pontosításra.  
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Gyuga Mihály József képviselő elmondta, az anyag a 7., 16., és 18. pontokban ad tájékoztatást arról, 

hogy különböző pályázatokon a város milyen összegeket nyert el. Összefoglalásként elmondta, a Pons 

Danubii kapcsán a tematikus játszóparkok terén 100 M Ft értékű eurós támogatást, a bölcsőde topos 

pályázat kapcsán 280 M Ft értékű, és a 18. pontban nevesített kerékpárút kapcsán 230 M Ft-ot nyertek 

el. Ez összesen 610 M Ft. Azért számolta össze és mondta ezt el, mert ez egy igen komoly 

kormányzati, európai uniós és megyei támogatás volt. Oroszlány szépen részesedett az összegekből. 

Köszönetét fejezte ki azoknak, akik Oroszlány városának ezeket az összegeket megítélték. A 18. 

ponthoz hozzáfűzte, hogy a kerékpárút átadásán részt vett Révész Máriusz, a kerékpárutak 

fejlesztéséért felelős helyettes államtitkár, aki azt nyilatkozta, itt nem áll meg a fejlesztés, 

megvalósítják a Vértes-Velence közötti újabb kerékpárutat, amivel rácsatlakozhatnak a Budapest-

Balaton összekötő kerékpárútra.  

 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a képviselő-testület Szervezeti és Működési 

Szabályzata 20. pontja értelmében a Pénzügyi Bizottság ellátja az önkormányzati képviselők 

vagyonnyilatkozatának nyilvántartásával, vizsgálatával, kezelésével, őrzésével kapcsolatos 

feladatokat, vizsgálja a képviselők összeférhetetlensége, méltatlansága ügyében benyújtott 

kezdeményezést, arról jelentést, javaslatot tesz a képviselő-testületnek, képviselői összeférhetetlenség 

meg nem szüntetése esetén átveszi a lemondó nyilatkozatokat. Ezen hatáskörnek megfelelően a Jegyző 

Asszonytól kapott információk alapján tájékoztatást adott arról, hogy a települési képviselők eleget 

tettek a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségüknek. 

 

Székely Antal képviselő felhívta a figyelmet az anyag 30-as pontjára. A Humán Bizottság legutóbbi 

ülésén döntött egy jelentősebb támogatásról, egy rendkívül nehéz helyzetben lévő beteg számára ítélt 

meg az idei keret terhére 2 M Ft-ot. Szeretné, ha ehhez mások is csatlakoznának, oroszlány civil 

szervezetei, vállalkozói ennek az ügynek a sikerében további adományokat juttatnának el a családnak.  

 

Több hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Lazók Zoltán polgármester kérte, hogy 

szavazzanak az előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület az előterjesztés kiegészítése szerinti határozati javaslatát nyílt szavazással, 12 fő 

települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

174/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1.a) Hozzájárul a szociálisan rászoruló családok tűzifával történő támogatásához, és a szociális célú 

tűzifa támogatás költségére 1.828.800,- Ft-ot biztosít a 2019. évi költségvetés települési 

támogatás előirányzata terhére, amely tartalmazza a szállítási költség összegét is. 

1.b) Felhatalmazza a polgármestert a tűzifabeszerzéssel kapcsolatos, Vértesi Erdő Zrt.-vel történő 

szerződés aláírására.  

2. Hozzájárul, hogy az Oroszlányi Kajak Sportegyesület a cégbírósági eljárás során az alapító 

okiratban az egyesület székhelyeként 2840 Oroszlány, 1628/4 helyrajzi számú címet jegyeztesse 

be. 

3. A Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás Társulási Tanácsába 

tagként Rajnai Gábor alpolgármestert, Rajnai Gábor alpolgármester akadályoztatása esetére 

Szabó Mihály alpolgármestert delegálja. 

4.  Munkatervét módosítja, amelynek megfelelően a 2019. november 19-ei képviselő-testületi ülés 

napirendi pontjai közül törli a „Parkoló, út- és járda felújítási koncepció (2020)” tárgyú 

előterjesztést, a tervezett napirendi pontot a 2019. december 10-ei munkaülésén tárgyalja. 

5.a) Szanyi Gábor lemondását az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. Felügyelő Bizottsága 

tagságáról 2019. november 19-ei hatállyal elfogadja. 

5.b) Az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt. Felügyelő Bizottsága tagjai közé Erős Ferencet 

2019. november 20. napjától 2020. május 31-ig terjedő időszakra megválasztja. 
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6. Erős Ferenc, a Pénzügyi Bizottság külső bizottsági tagjának a bizottsági tagságáról 2019. 

november 19. nappal történő lemondása miatt a Pénzügyi Bizottság tagjává 2019. november 20. 

napjától Kramarics Róbertet választja meg. 

7. A Cultplay (Tematikus parkok építése) tárgyú projektet illetően a Pons Danubii EGTC-t a 

91/2018. (V.29.) Kt. határozat alapján terhelő 12.323 EUR összegű visszafizetési kötelezettség 

határidejét 2020. január 31. napja helyett 2020. december 31. napjában határozza meg. 

8. Elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:      2019. november 21. 

 a határozat végrehajtására az 1.a)-1.b) pont esetében:  2019. december 31. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:      Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért az 1.a)-1.b) pont esetében:  Oroszlányi Polgármesteri 

Hivatal Hatósági Osztály 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelet – 

módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az államháztartásról szóló törvény alapján a Képviselő-

testület negyedévenként módosítja éves költségvetési rendeletét. Jelen előterjesztéssel az idei évben 

negyedik alkalommal kerül sor a 2019. évi költségvetési rendelet módosítására. 

A költségvetés módosítás előkészítéséhez áttekintették az előirányzatok első 9 havi pénzforgalmi 

teljesítési adatait, továbbá az előző költségvetés módosítás óta eltelt időszakban bekövetkezett 

gazdasági eseményeket és az év végéig várható bevételeket, kiadásokat.  

A módosítási javaslat tartalmazza a pénzügyi kihatásokkal járó, képviselő-testületi határozattal 

elfogadott döntéseket, a polgármesteri hatáskörben végrehajtott előirányzat átcsoportosításokat, 

továbbá a központi támogatások, a működési és a felhalmozási célú többletbevételek átvezetését és az 

ezekhez kapcsolódó kiadási előirányzatok megképzését. Jelen előterjesztéssel javasolta a Képviselő-

testület 25/2019. (III.7.) Kt. határozatával zárolt előirányzatok feloldását. 

A normatív állami támogatások összege a 2019. május és október havi adatszolgáltatások, továbbá az 

eredeti költségvetésben nem tervezett, év közben folyósított központi költségvetési támogatások 

egyenlegeként összességében 14.205 E Ft-tal emelkedik. 

A működési bevételek között előirányzatosították az Önkormányzat számlájára az előző költségvetés 

módosítás óta beérkezett bevételeket, mint például bérleti díj bevételek, Családok Átmeneti Otthona 

projekthez kapcsolódó kötbér, térfigyelő kamerarendszer káreseményéhez kapcsolódó biztosítói 

kártérítés, krízisközpont támogatásának bevétele.  

Az előirányzatosított bevételekből 3.989 E Ft összegű bevételhez nem kötődik meghatározott célra, 

feladatra történő felhasználás, ezért a fenti összeget javasolta az Általános tartalékba helyezni.  

A Képviselő-testület 146/2019. (IX.17.) Kt. határozatának megfelelően a költségvetésen átvezetésre 

kerülnek a Vértesi Erőmű Zrt. és az Önkormányzat közötti ingatlan adásvétellel vegyes 

csereszerződéshez kapcsolódó bevételi és kiadási előirányzat módosítások. 

A Beruházási és felhalmozási céltartalék összege az előterjesztett módosítások hatására összességében 

69.052 E Ft-tal csökken. 

Az önkormányzat az intézmények részére összességében 5.502 E Ft összegű finanszírozást biztosít, 

mely részben a központi költségvetésből folyósított támogatások összege, részben pedig az 

önkormányzat saját döntéseiből adódó, meghatározott célra, feladatra nyújtott többletfinanszírozás. 

 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság a költségvetés módosítását 

megtárgyalta és 4 - 2 szavazati arányban a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolta.  

 
Vargáné Vojnár Katalin képviselő elmondta, a IV. pontnál, az önkormányzat kiadási előirányzatok 

növekedése, személyi juttatás és járulékok sornál szabadság megváltás szerepel. Amikor Németh 

Gábor alpolgármester úr mandátumát megköszönték és más feladatot kapott az önkormányzattól, 

akkor a szabadság megváltásról kialakult egy polémia, egy vita. Ezzel szemben most azt látta, hogy 
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közel 3 M Ft szabadságmegváltás van a polgármester illetményével kapcsolatban. Akkor is az volt a 

kérésük, hogy ezt lehetőség szerint csökkentsék, próbálják a minimumhoz csökkenteni. Kérése az volt, 

ha ez a naptári év letelik, próbálják meg úgy ütemezni, hogy ne kerüljön megváltásra szabadság.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy már 2019. februárjában elhangzott ez a kérés. Már a 2019-es 

szabadságok idején törekedtek arra, hogy a szabadság kivétel megtörténhessen. Úgy emlékszik, hogy a 

2019-es év már időarányosan van teljesítve. Feltételezte, hogy a következő évtől polgármester úr is 

tartani fogja ezt a követelményt. Az előző évekre visszamenőleg már olyan számok voltak, amit nem 

tudtak teljesíteni. 

 

Papp Péter Attila képviselő elmondta, hogy az előző Képviselő-testület a Pénzügyi Bizottságnak 

adóssággal tartozik. Kérték, hogy név nélkül mutassák be a hivatal szabadságolási beragadt 

állományát melyet azóta sem kaptak meg. A polémia is itt merült fel, hogy nyugdíjba vonuláskor több 

milliós kifizetések történnek. Ez egy másik ciklus, de kérésük ugyanaz, mutassák be ezt a kimutatást, 

ha már polgármester úrnál ez bemutatásra került.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztésben szereplő 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen és 4 nem 

szavazattal a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

14/2019. (XI.21.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről szóló 

4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 
3. NAPIRENDI PONT: Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása 
 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

     Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az alakuló ülésen elfogadott szervezeti és működési szabályzat 

rövid időn belüli módosításának fő indoka, hogy az 1. mellékletben szereplő törzskönyvi nyilvántartási 

adatok egy kormányzati funkció szerint besorolt alaptevékenység megjelölése kimaradt, ennek gyors 

rendezését kérte az államkincstár. 

A törvényességi felügyelet kérte továbbá, hogy a rendelet bevezető rendelkezése tartalmazza a 

népszavazás kezdeményezéséről szóló jogszabályi hivatkozást is. 

A harmadik főbb módosítás pedig az, hogy az SZMSZ-ben rendelkezni kell arról, hogy a jegyző és az 

aljegyző tisztség egyidejű betöltetlensége, illetve akadályoztatásuk esetén a helyettesítést ki látja el a 

hivatalban. A tervezet a pénzügyi osztályvezetőt jelöli meg. 

 

Hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztésben szereplő rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

15/2019. (XI.21.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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4. NAPIRENDI PONT: A helyi adókról szóló önkormányzati rendelet 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Velmovszki Ferencné csoportvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy decemberi ülésükön fogják tárgyalni a 2020. évi 

költségvetési koncepciót, elkezdődtek az alapszámokkal való munkálatok. 2020-ban az önkormányzat 

tervezett adóbevételei várhatóan elmaradnak az ideitől. A Kormány biztosan megemeli a 

minimálbérek összegét, ami örvendetes, de komoly kiadásokkal jár. A bevételek csökkennek, a 

kiadások nőnek, ezt valamilyen módon kompenzálni kell, ráadásul olyan bevétellel, ami biztosan 

befolyik. Oroszlányban az építményadó vonatkozásában az alkalmazott adómértékek jelentősen 

elmaradnak a törvény szerinti adómaximumtól, ami jelen pillanatban 1951 Ft/m2. A jelenleg 

érvényben lévő adómértékek 2012. január 01-től hatályosak, azóta nem került sor adóemelésre. 

A hatályos rendelet szerint a magánszemélyek mentesek az építményadó megfizetése alól. Oroszlány 

Város Önkormányzatának továbbra sem áll szándékában a magánszemélyek ilyen irányú adóztatása. 

Megvizsgálva a bevételek növelésének lehetőségeit, javaslatot tett az építményadó mértékének 

korrekciójára az alábbiak szerint: 

- a vállalkozások tulajdonában lévő lakások esetében 164 Ft/m2 helyett 250 Ft/m2  

- a garázs, hétvégi pihenők esetében 483 Ft/m2 helyett 720 Ft/m2 

Javasolta az egyéb építmények tekintetében az adómértékek kerüljenek megkülönböztetésre az 

Oroszlányi Ipari, Tudományos Technológiai Park területén, illetve a város egyéb területén. Az így 

számított adómérték alakulására az alábbi javaslatot tette:  

- Ipari,Tudományos és Technológiai Park területén 860 Ft/m2 helyett 1200 Ft/m2 

- a város egyéb területén 860 Ft/m2 helyett 1000 Ft/m2 

Ebből a városnak várhatóan 84.069.000 forintnyi többlet adóbevétele fog keletkezni. 

 

Velmovszki Ferencné csoportvezető elmondta, sajnálatos módon elírás történt a rendelettervezetben. 

A 2. § (3) bekezdésénél 0 Ft a hatályos rendelet szerint az adó mértéke, a tervezetbe pedig a törvény 

által meghatározott mérték került. 

 

Lazók Zoltán polgármester kérdése az volt, hogy akkor „Az adó mértéke ingatlanon elhelyezett 

reklámhordozó esetén”, 0 Ft? 

 

Velmovszki Ferencné csoportvezető elmondta, igen.  

 
Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság az adórendelet módosítását 

megtárgyalta és hosszabb vita után 4 igen és 2 nem szavazati arányban a Képviselő-testület számára 

elfogadásra javasolja.  

 

Papp Péter Attila képviselő kérdése az volt, hogy összegszerűsítve mennyi a várható béremelés 

összege, ami az önkormányzatot terheli, milyen becslés alapján és mennyi adócsökkenést várnak az 

iparűzési adóból? Utolsó információja szerint a legutóbbi feltöltés szinte tökéletes volt.  

További kérdése az volt, hogy polgármester úr nem fontolta-e meg, hogy az adórendeletet a következő 

2 hétben még egyeztessék és újra tárgyalhassák? 

A Pénzügyi Bizottságon hosszú vita volt, de pártpolitikától függetlenül sok esetben fogalmazott meg 

mindenki kritikát, véleményt és választási lehetőséget. A végszavazás egy pártszavazás volt, de a 

rendelettel még a túloldali többség sem értett egyet.  

Ismételt kérdése volt, hogy polgármester úr nem gondolta-e át, hogy további egyeztetéseket kellene 

tenni? Legfőbb érv a helyi kis- és középvállalkozások védelme a multinacionális kereskedelmi 

hálózatokkal, mert így egy kalap alá veszik őket. Egyébként ezeket a gondolatokat polgármester úr 

múlt hét csütörtökön hirdette meg a vállalkozói fórumon, ezzel teljesen szembe megy a „nem adó 

korrekció”, hanem adóemelés.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a bér összegszerűsítése viszonylag egyszerű, de pontos 

összeget nem tudott mondani. Az önkormányzat összes bérköltségének jelentős hányada 

minimálbérhez kötött, a szociális szolgálatnál dolgozók nagy része, a takarítók. Tehát ez az 

intézményeknél dolgozóknál nagy probléma. Ezért is mondta, hogy üdvözli ezt a tervet, viszont 

komoly kiadással jár. 
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Hogy mennyire komoly az adóemelés a kis- és közép vállalkozóknál, illetve a 300 m2-es 

ingatlanoknál? Ez pontosan 48 ezer forintnyi adótöbbletet jelent, ami havi 4 ezer forint, naponta 

pontosan 3 szál cigarettának az ára.  A probléma az, muszáj, hogy biztos bevétele legyen a 

béremeléseknek. Valamilyen módon meg kell találni azt, hogy hol lépjenek, a lakossági adóemelés 

pedig nem jöhet szóba, így nem nagyon van más mód. Olyan felvetés is lehet, hogy át lehet 

csoportosítani, de valamilyen módon erre a nagyságrendre szükség van.  

A jövő évben pontosan meg tudják határozni azt, hogy milyen adót akarnak, akár az egész adópolitikát 

átgondolhatják, de most a jövő évi költségvetés indításához szükség van arra, hogy többletbevételről 

gondoskodjanak. Ezért kérte, döntsenek a javaslatról. 

 

Papp Péter Attila képviselő kérdése az volt, ha ilyen mértékben emelkedik az építményadók ára, 

akkor ki és hova saccolta be a béremelésnek az emelkedését? Mert a kettő összefügg. Továbbá az idei 

megfelelő adófeltöltés után ki és miért, illetve mennyi iparűzési adócsökkenést vár? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy az iparűzési adó csökkenésére a cégvezetőkkel történő 

konzultáció alapján lehet számítani. Az hogy valójában mennyit tervezhetnek, remélte, hogy az év 

végi látogatáskor pontosítható lesz. Minden évben így szereznek információt a cégektől. Ezt most 

pontosan nem tudják, azt tudják, hogy a válság már itt van. 

 

Gyuga Mihály József képviselő kérdése az volt, eljutott-e polgármester úrhoz a kérésük? A múlt heti 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság ülésén vetették fel és a tegnapi Pénzügyi Bizottsági 

ülésen megismétlésre került, ha már differenciálást indít adórendeletében a város - 1000 és 1200 Ft 

kategóriát szab meg – kérték, hogy a régebbi 860 Ft-nak megfelelő 150-200-300 m2 ingatlan 

négyzetméterig maradhatna-e a régi, esetleg a régi adóösszegen belül tudnának–e csökkenteni? 

Szabó Mihály alpolgármesternek volt egy megjegyzése a Pénzügyi Bizottsági ülésen, hogy ez kb. 6 M 

Ft mértékben csökkentené a várható bevételt, nem 84 M Ft, hanem 78 M Ft lenne a növekmény értéke. 

Azt kérték, hogy vizsgálja meg az adócsoport, a képviselő-testület, hogy ez a finomítás bejöhetne-e a 

kis- és középvállalkozások védelme érdekében. Kérdése az volt, hogy tárgyaltak-e ennek valamilyen 

szintű tovább gondolásáról?  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy a pénzügyi osztállyal és az adócsoporttal tárgyaltak. 

Ahhoz hogy ilyen megbontások legyenek, ez az idő már nem elég. Fontos, hogy az 

adórendelkezéseket még ebben a hónapban meg kell tenni, mivel január 1-től lép életbe, ezért 

novemberben meg kell hozni a döntést, mert nem lesznek jogszerűek.  

 

Gyuga Mihály József képviselő, ezt nem tudta elfogadni. Az egyiknél közel 20%-os, a másiknál 40% 

adómérték növekmény jelenik meg az adókivetésben. Nem értette, miért nem lehet ugyanennyi idő 

alatt, vagy záros időn belül a csökkentett értéket is kiszámolni. A 6 M Ft nem jelentős összeg a 

városnak, de a kisvállalkozásoknak igen. Március 15-ig pontosan ki lehet számolni, mivel 2 részletben 

fizetnek, addig ezeket az összegeket minden egyes vállalkozásnál ki lehet számolni. A hónap végéig 

kell, és ott is van még 2 hónapi lehetőség, hogy ez tisztába kerüljön. Azt az indokot, hogy nem érnek 

rá, és nem volt politikai egyeztetés, nem tudja elfogadni. A politikai egyeztetésre pedig nem kaptak 

időben meghívót, pontosabban nem is kapott rá meghívót, nem tudja, miről lett volna szó. De nem ez a 

lényeg, hanem az, hogy van további finomításra lehetőség a kis- és középvállalkozásaik érdekében.   

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, személyesen hívta fel Gyuga Mihály urat politikai 

egyeztetésre, amire az volt a válasz, hogy nem tudnak eljönni, senki nem ér rá, és hogy akarnak-e 

egyeztetni egyáltalán valamit is velük. Nem éltek ezzel a politikai egyeztetéssel.   

Jó ötletnek tűnik a 300 m2 alatti adóemelés nélküli változtatása a rendeletnek, de az a baj, hogy ez egy 

olyan adóforma, ahol nem tudják, hogy ezekre a négyzetméterekre ki a multi és ki a kisvállalkozó. Ezt 

az adóforma nem vizsgálja, itt négyzetméterre van meghatározva, hogy hány forintot fizetnek. A 

Pénzügyi Bizottsági ülésen is elmondta, egy bank fiók 200 m2-en is működhet, könnyebben nevezhető 

multinak mint egy kisvállalkozás, aki egyébként akár az ipari parkban is működhet, vagy bárhol. Azt 

gondolta, ez nem az az adóforma, ahol ezt komolyabban mérlegelni lehet. Azzal viszont egyetértett, 

hogy az egész adópolitikát a képviselő-testület elé kell vinni, el kell gondolkodni, hogy változtassák 

meg. Úgy gondolta, ennek nem lesz akadálya, akár ennek az adónemnek a megváltoztatása, illetve az 

alapjainak a megváltoztatása is.  
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Gyuga Mihály József képviselő elmondta, csak azért, mert van két vagy három multinacionális cég, 

vagy egy nagyobb bank, aki kisebb bankfiókot üzemeltet a városban, csak azért mert van egy-kettő 

ilyen, és csak ezért nem megengedni a kisvállalkozóknak egy bizonyos kedvezményt, ezt nem tudja 

elfogadni.  

 

Papp Péter Attila képviselő érdekesen vette alpolgármester úr hozzászólását, hiszen jobbikos korában 

ő ütötte a legjobban az asztalt, hogy melyik multit mivel adóztassa még meg a város. Most meg nem 

tudják ki a multi. Nem telt el azóta olyan sok idő, talán 2 év. Felhívta a figyelmét a jobb és bal 

oldalnak, a  multik kőkemény adóztatására.  

Továbbra is úgy gondolta, hiába az ígéret, hogy jövőre újra tárgyalják az adórendeletet. 2002-ben, 

amikor a választást úgy nyerték meg, hogy eltörölték a lakossági építményadót, aztán 1 évvel később 

duplán visszahozták, illetve az iparűzési adót 280%-kal emelték meg. Azért fél ezektől az ígéretektől, 

nehogy abba fussanak bele, hogy úgy tárgyalják újra, hogy még jobban megadóztatják a helyi 

vállalkozásokat úgy, hogy nincs megalapozva. Polgármester úr még becsült számokkal sem tudta 

megmondani, mennyi a várható éves bérkeret, ami terhelni fogja az önkormányzatot jövőre és azt sem 

tudta megmondani, hogy csökkenni fog-e az iparűzési adóbevétel, de már most 80 M Ft-tal 

megsarabolják a vállalkozásokat. Múlt csütörtökön pedig azt mondta polgármester úr a gálavacsorán 

hogy az ipari park szárnyal. Hogy van ez? Azt a lovat ütik, amelyik húz, vagy a beteg lóra 

ráakasztanak még több kiló terhet? Kicsit belebonyolódott polgármester úr az ígéretekbe és számokba. 

A választási ígéretükből is kimaradt, hogy a helyi kisvállalkozásokat 20, az ipari parki vállalkozásokat 

40%-adóval terhelik meg. Ez nem korrekció, ez egy óriás emelés a várható inflációhoz képest. 

 

Lazók Zoltán polgármester ismételten elmondta, hogy napi 3 szál cigarettáról van szó a 300 

négyzetmétereknél. A másik, sajnos a kormányzás felelőssége az övéké. Népszerűtlen intézkedéseket 

kell hozniuk annak érdekében, hogy a költségvetés stabilan tudjon működni. A városnak ez az érdeke.  

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő elmondta, a 3 szál cigaretta nagyon plasztikus, de mi van azzal a 

vállalkozóval, aki nem dohányzik. Az miről mondjon le? Főpolgármester úr éves díja annyi, amennyit 

ez az összeg éves szinten kitesz. El lehet gondolkodni arról, hogy miről mondjanak le a vállalkozók a 

városban.  

 

Molnár István képviselő elmondta, hogy az első ülésen a képviselő-testület 30%-kal emelte meg a 

tiszteletdíjat a képviselőknek, illetve a külső bizottsági tagoknak. A mostani ülésen átlagosan 40%-kal 

kívánják emelni az építményadókat. Ez enyhén szólva sem túl elegáns. Mindkét oldalon elhangzott a 

kampányban, hogy a kis- és középvállalkozásokat támogatni szeretnék. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, ez a 30% érdekesen kering a köztudatban, azonban azt senki 

nem teszi hozzá, hogy az újonnan felállított bizottsági struktúra költségei összességében közel 

sincsenek 30%-on. 5-6%-os nagyságrend jött ki, nem tudta, hogy az ellenzéki képviselőtársakhoz 

eljutottak-e a számok. Ez legalább olyan csúsztatás, amikor azt mondják, valaki ennyit visz haza, 

amikor a bruttójáról beszélnek. Ha érvelnek valami mellett, tegyék mellé a másik elemet is.  

 
További hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 4 nem 

szavazattal a rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

16/2019. (XI.21.) önkormányzati rendeletét 

a helyi adókról 
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5. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2019. évi 

várható eredményéről, javaslat a 2020. évi működési költségtérítés 

mértékére, valamint a 2020. január 1-jétől érvényes tarifákra 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Kameniczky Ákos– VOLÁNBUSZ Zrt. 

     Szalayné Kotroczó Eszter– VOLÁNBUSZ Zrt. 

 Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Volánbusz Zrt. vezetői beszámoltak Oroszlány város helyi 

autóbusz-közlekedésének 2019. évi várható eredményéről, egyben javaslatot tettek a város helyi járati 

menetrendjének módosítására, valamint a következő évi viteldíjak mértékére. A helyi járati viteldíjak 

2020. évi emelését nem javasolták, azonban kérték, hogy az önkormányzat a 2019. évi 

költségvetésében a helyi autóbuszos közösségi közlekedés működtetésére biztosítson 33.458 E Ft 

összeget. 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést, illetve az 

indokolást tárgyalta és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek.  

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta 

az anyagot. A bizottság tagjai is egyhangúlag elfogadásra javasolták a képviselő-testület számára az 

előterjesztés határozatát. 

 

Több hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület az előterjesztést nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 

igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

175/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a VOLÁNBUSZ Zrt. Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2019. évi várható 

eredményéről, Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2020. évi támogatásáról, és a 

viteldíjakról  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja a VOLÁNBUSZ Zrt. tájékoztatóját 

Oroszlány város helyi autóbusz közlekedésének 2019. évi várható eredményéről.  

2. A helyi közösségi közlekedés működtetésére 33.458 E Ft összegű anyagi fedezetet biztosít a 

2020. évi költségvetésében a helyi járati viteldíjak változatlanul hagyásával. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató az Oroszlányi Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság 

elmúlt egy évben végzett munkájáról 
 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Szabó Imre tűzoltóparancsnok 

 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a beszámolóban többször utalás történik a tűzoltó 

garázs épületének állapotára, illetve annak folyamatos süllyedésére. A beszámoló alapján készült 

talajmechanikai vizsgálat. Kérdése az volt, mikorra várható annak a költségnek a meghatározása, 

amelyik be tudja mutatni, hogy ez milyen költségekkel jár, és hogy szükséges lesz-e, hogy a 

képviselő-testület a költségekhez hozzájáruljon?  
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Szabó Imre tűzoltóparancsnok elmondta, hogy a jegyzőkönyvet a hivatal munkatársaihoz 

továbbította, ennek megfelelően a továbbiakban az előkészítését fogják elvégezni. Azt gondolta még 

ebben az évben elkészül a költségtervezet és tudnak róla érdemben összeget határozni és azt, hogy 

mikorra valósítható meg.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

176/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt egy évben végzett munkájáról  

szóló tájékoztatóról 

 
Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az Oroszlány Önkormányzati Tűzoltó-parancsnokság elmúlt évben végzett munkájáról szóló 

beszámolót az előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja, egyidejűleg megköszöni a 

tűzoltó-parancsnokság valamennyi dolgozójának eredményes, áldozatos tevékenységét. 

2. A Geoszféra Geológiai Kft. által elkészített talajvizsgálati jelentés alapján felméri az Oroszlány, 

Táncsics M. u. 66. szám alatt lévő garázsépület helyreállításának műszaki lehetőségeit, annak 

költségeit, és a helyreállítás költségeit lehetőség szerint a 2020. évi költségvetésében betervezi. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2019. évben 

végzett munkájáról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Gánics József elnök 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 12 igen szavazattal 

elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

177/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 2019. évben végzett munkájáról szóló tájékoztatóról  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Oroszlány Város Polgárőrsége Egyesület 

2019. évben végzett munkájáról szóló tájékoztatót elfogadja, egyidejűleg köszönetét fejezi ki az 

Egyesület tagjainak eredményes tevékenységükért. 

 
Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

SZÜNET 

17:01- 17:16 
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8. NAPIRENDI PONT: A 2020. évi belső ellenőrzési terv 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 György Árpád belső ellenőr 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a belső ellenőr a jegyzővel egyeztetve javaslatot tett a 2020. 

évre irányuló belső ellenőrzési vizsgálatokra. A javaslatban 8 db vizsgálat szerepel. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, a bizottsági üléseken igényként merült fel a civil szervezetek 

elszámolása kapcsán egy olyan ellenőrzési vizsgálat lebonyolíthatósága, ahol az elszámolások mögött 

a tényleges teljesítés igazolása meg tud történni egy szúrópróbaszerű vizsgálat során, akár egy más 

módszerrel. Egyeztetett belső ellenőr úrral, aki ígéretet tett arra, hogy év elejére kidolgoz egy olyan 

használható ellenőrzési programot, ami alapján a kérésnek megfelelően ez teljesíthető és ezt a 2020. 

évi belső ellenőrzési terven kívül egyedi, vagy eseti megbízás alapján 2020-ban tudja teljesíteni.  

 
Sólyom Jöran képviselő megköszönte jegyző asszonynak a gyors intézkedést. Akkor a 2020-as évben 

ez eseti megbízással végrehajtható. A bizottsági üléseken viszont az volt a kérés, hogy ennek a 

területnek az ellenőrzése mindig más és más szervezetre kiterjedő legyen, minden évben legyen olyan 

szervezet, amelynek az ellenőrzése megtörténik, és ez állandó legyen. Egy idő után akkor elmondható, 

hogy az önkormányzat által kiosztott több 10 M Ft sorsa ellenőrzött és szabályszerű felhasználással 

hasznosult. Csak a folyamatosságot szeretné megteremteni.  

 

Papp Péter Attila képviselő kérdése az volt, hogy civil és sport szervezetekről van-e szó, mivel 

jegyző asszony csak egyet említett? Ha belső ellenőrnek van még kapacitása, akkor ezeket az 

ellenőrzéseket végrehajtja. Van egy pályázati kiírás, nem gondolta, hogy olyan hatalmas 

újraellenőrzést kéne végrehajtani. A pénzügyi osztály minden évben átnézi, több szakember van rá, aki 

az elszámolásokat vizsgálja. 

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a civil szervezetekbe a sportszervezeteket is belegondolta. 

Minden olyan szervezetre vonatkozna az ellenőrzés, aki az önkormányzattól támogatásban részesül. 

Amire a kérés irányult, az egy kicsit mélyebb vizsgálat, mert tény, hogy a hivatal pénzügyi osztálya 

hathatós és alapos vizsgálatnak teszi ki az elszámolásokat, de a kolléganők kapacitásába sem fér bele, 

hogy kimenjen a helyszínre és ott a dokumentumokat vizsgálja. A belső ellenőr ezt a feladatot tudná 

ellátni. Ez egy kicsit más jellegű ellenőrzés lenne, mint amit a pénzügyi osztály tesz.  

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

178/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a 2020. évi belső ellenőrzési tervről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja az előterjesztés melléklete 

szerinti tartalommal a 2020. évi belső ellenőrzési tervet. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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9. NAPIRENDI PONT: A Közbeszerzési Szabályzat módosítása 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a közbeszerzési eljárások zökkenőmentes lefolytatása, valamint 

a közbeszerzési szerződések jogszabályi előírások szerinti teljesítése érdekében javaslatot tett a 

Közbeszerzési Szabályzat módosítására. A főbb módosítások a következők:  

1. A munkacsoport összetételének javasolt módosítása, a határozatképesség könnyebb biztosítása 

érdekében: 7 fő állandó taggal működne a munkacsoport. Az állandó tagokat települési képviselő, 

esetleg külső bizottsági tag helyettesítheti. 

2. A közbeszerzési szerződések jogszabályi előírások szerinti teljesítése érdekében a 20/A. § 

tartalmaz javaslatokat. 

3. A Kiválasztási Munkacsoportra vonatkozó szabályok módosítása: a csoport személyi összetétele 

tekintetében lenne változás, ugyanaz, mint a közbeszerzési munkacsoport összetétele. 

4. Polgármester hatáskörében lévő beszerzések: A nettó 3 millió Ft alatti önkormányzati beszerzési 

eljárások lefolytatása, a nyertes ajánlattevő kiválasztása a polgármester hatásköre, melynek rendjét 

az előterjesztés 4. pontja szerint javasolta rögzíteni. 

A határozati javaslat 1. és 3. pontjában a munkacsoportok állandó tagjainak névsorából két települési 

képviselő neve hiányzik, a tegnapi pénzügyi bizottsági ülésen sem kerültek nevesítésre. A 

munkacsoportok nem nevesített két állandó tagsági helyét a FIDESZ-KDNP Frakció által nevesített 

települési képviselők töltik be. Kérte, hogy a döntésnél ezt a kiegészítést vegyék figyelembe. 

 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, amikor a képviselő helyettesítéséről van szó, azt írja a 

tervezet, eseti jelleggel a képviselőt helyettesítheti külső bizottsági tag, tehát külső bizottsági tagot 

delegálhatnak. Kérdése az volt, hogy gondolták ezt, miközben az OLPK 9 külső bizottsági tagot 

delegált, ők pedig egyet se delegálhattak. Hogy helyettesíttethessék magukat külső bizottsági taggal, 

miközben az ő külső bizottsági tagjaik száma nulla? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ott nyilván nem tudja helyettesíteni külső bizottsági taggal.  

 

Molnár István képviselő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a közbeszerzési munkacsoportba a 

FIDESZ-KDNP Frakciója Papp Péter Attila és Gyuga Mihály József képviselő urakat delegálja.  

 

Lazók Zoltán polgármester befogadta a javaslatot.  

 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést megvizsgálta, 4 

igen, 2 nem szavazattal a képviselő-testület részére elfogadásra javasolta.  

Papp Péter Attila képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottságon is felvetődött a helyettesítés 

kérdése. SZMSZ-be nincs foglalva, de úgy tűnik, hogy a gyakorlatban megvalósulni látszik a külsős 

tárgyalók jelenléte a bizottsági üléseken. Mivel SZMSZ-ben nem szerepel, ezért őket külsősként 

helyettesíteni nem lehet. Ez eléggé sajnálatos, a sajnálatosnál még indiszkriminatívabb. Polgármester 

úr mint előterjesztő azt mondja, hogy a Polgári Frakció két delegáltját 2 ember helyettesítheti, az önök 

által delegált 5 embert pedig 12 ember helyettesítheti.  Kérdése az volt, hogy ez jó-e így? Jó-e az, hogy 

2 embert kettő helyettesít, az 5 embert meg 12? 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ez nyilván nem egyenlő terhelést jelent, erről leülhetnek és 

beszélhetnek. A szabályok le vannak írva, a lehetőségekről viszont konzultálni tudnak.  

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, tegnap a Pénzügyi Bizottságon kerekedett az ki, hogy köztük is 

problémát jelentett annak a megnevezése, hogy a tárgyalási joggal résztvevő tagok minek minősülnek. 

Kérte jegyző asszonytól és az itt lévőktől, hogy az újonnan bevezetett rendszerbe, - azonban még 

gyakorlatilag nincsenek ilyen tagjaik - legyenek végiggondolva, hogy a tagok milyen módon 

nevesítődnek. Fenntartotta azt a véleményét is, hogy az SZMSZ-ben az ő státuszaikat, 

megjelentetésüket és a funkciójuk megnevezését nevesítené.  
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Lazók Zoltán polgármester elmondta, ez most nem tárgya az előterjesztésnek. 

 

Gyuga Mihály József képviselő egyetértett Sólyom Jöran képviselőtársával. Újra rendbe kéne tenni 

ezt a kérdéskört. Rendbe kellene tenni, hogy a helyettesítőknek, az önálló titulussal nem rendelkezők, 

akiket külső bizottsági tagként neveznek, nem járható. Itt az a probléma, amikor a külső bizottsági 

tagok elosztása történt, nem vették figyelembe a tényleges szavazói arányokat a külső bizottsági 

helyek elosztásában. Most ez köszön vissza, a gyakorlatban ez az egész kérdéskör így nem 

működőképes, és 4-en kénytelenek lereagálni, lemenedzselni a városi feladatokat. AZ OLPK ezt 

részben 12, részben 17 emberrel végzi. Ez aránytalanság, ez kimeríti az antidemokratikus 

módszereket.  

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő kérdése az volt, hogy ehhez nem lehet módosító indítvánnyal 

élni?  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, dehogynem. 

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, olyat nem mondott, hogy ez a rendszer ebben a formában nem 

működőképes. A lehetőség adott, még nem éltek azzal a lehetőséggel, hogy delegáltakat jelöljenek. 

Amennyiben ez megtörtént volna, a FIDESZ-KDNP Frakció által anomáliának minősített dolgok nem 

állnának fenn.  

 

Papp Péter Attila képviselő kérdése az volt, ha nevesítették volna a tárgyaló tagokat, akkor az, hogy 

jönne ide? Ha nevesíti, van róla politikai megegyezés, de SZMSZ szerint nem létező tagja a város 

önkormányzatának. Ide akkor sem lehet delegálni, mert ő nem külső bizottsági tag. Kérte, ezt 

magyarázzák meg.  

 

Székely Antal képviselő elmondta, mivel ezt az önkormányzati törvény tételesen nem szabályozza, 

ezt a munkacsoportot az önkormányzat saját maga elhatározásából hozza létre, nincs akadálya annak, 

hogy a külsősök bekerüljenek. Minden közbeszerzési eljárásnál le kell tenni a titoktartási esküt 

mindenkinek, ezért úgy gondolta, hogy nincsenek akadályok.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, ez olyan megoldással tud működni, hogy az SZMSZ biztosítja a 

bizottságoknak azt, hogy állandó meghívottaik legyenek. Ha politikai megegyezés lesz, akkor egy 

képviselő-testületi határozatra lenne szükség, hogy melyik bizottsághoz melyik tag lenne rendelve. Ez 

a tag tárgyalási jogosultsággal rendelkezne, a döntésben viszont nem venne részt. Azok a jogok és 

kötelezettségek nem illetik meg, mint az állandó tagot, de mivel állandó meghívottak, a bizottság 

elnöke minden egyes esetben biztosítja a hozzászólási jogaikat.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, volt olyan, hogy a közbeszerzési munkacsoportban bárki bárkit 

helyettesíthetett, csak meg kellett nevezni előre, le kellett tennie a titoktartási esküt. Az alapgondolat 

az, hogy hét fős legyen a munkacsoport, legyen meg a biztos többség, és azt, hogy ezt hogy alakítják, 

az a tárgyalásokon múlik. Volt egy elképzelésük, de ez nem jelenti azt, hogy azt nem módosíthatják.  

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy az előző ciklusban is volt olyan tagja a munkacsoportnak, 

aki se képviselő, se bizottsági tag nem volt. Az elmúlt ciklusban Szanyi Gábor töltötte be ezt a 

funkciót és Szabó urat helyettesítette. Ez csak annyin múlik, mennyiben lesz lehetőség arra, hogy a 

FIDESZ Frakció létszáma növekedjen, akkor a helyettesítéssel sem lesz probléma.  

 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, évek óta probléma, hogy a közbeszerzési ülések 

lefolytatása kapcsán több olyan problémával találták magukat szembe, amire már évekre 

visszamenően is megoldást kellett volna találjanak a szabályzatban. Hiányolta, hogy ezeket ebben az 

előterjesztésben nem látja. A rendszer igényelt fejlődése nem történt meg. Sokszor hiányzik az 

árlejtés, hiányoznak oroszlányi vállalkozások, akik egymással versenyezni tudnának. Ennek a 

lehetőségének a szabályozása hiányzik az anyagból.  

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő elmondta, amit most kimondanának, azzal csak azt mondják ki, 

hogy csak a külső bizottsági tagok helyettesíthetik a képviselőket. Abszolút nincs arról szó, amit 
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képviselőtársa említett. Ez a határozati javaslat, vagy ez az elképzelés ezt az egy dolgot mondja ki, ha 

nem így van, akkor jegyző asszony erősítse meg. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta nem kaptak módosító javaslatot arra vonatkozóan, hogy ne így 

legyen. Ha kapnak, módosíthatják. A munkacsoport maga szabályozza a tevékenységét. 

 

Székely Antal képviselő úgy gondolta, ezek pont olyan kérdések, amik a politikai egyeztetésre 

tartoznak, és vitatkozhatnak itt másfél órát azon, hogy ennek az előterjesztésnek a részei hogyan 

alakuljanak, melyik pont hova kerüljön be. Hogy tudnak kizárni olyan hibát, amit óhatatlanul 

elkövetnek. Használják ki ezt, amíg a FIDESZ le nem zárja egy törvénnyel, addig had tegyék meg azt, 

hogy a saját maguk működésére hozhassanak szabályokat.  

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, abban a sajátos helyzetben volt az elmúlt ciklus alatt, hogy 

a legtöbb közbeszerzési eljárást ő vezényelte le. A csoportnak a működésével való változásokat 

beemelték nem csak ebbe, de az előző előterjesztésekbe is. Amit Gyuga Mihály képviselőtársa 

feszeget, le van írva mindkét eljárási módnál, melyet fel is olvasott. Ha a munkacsoport változásokat 

akar, azt terjessze elő és bele lehet emelni a későbbiek során. 

 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, hogy mind a közbeszerzési mind pedig a kiválasztási 

munkacsoport esetében olyan kitétel van az ajánlattételi felhívás honlapon való közzététele alatt, hogy 

„az alábbi esetekben a honlapon való közzététel mellett az ajánlatkérő jogosult az ajánlattevőket 

közvetlenül megkeresni”. A jogosultság azt jelenti, hogy vagy megkeresi, vagy nem. E helyett a 

jogosult szó helyett kérte azt, hogy „köteles” mind a három ajánlattevőt közvetlenül is megkeresni.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy a határozati javaslat 3. pontja rendelkezik a nettó 3 millió Ft 

feletti, de a közbeszerzési értékhatárt el nem érő önkormányzati beszerzések esetén irányadó 

eljárásról, és ennek a 3. pontnak a 2. bekezdése módosulna „Az alábbi esetekben a honlapon való 

közzététel mellett az ajánlatkérő kötelezett az ajánlattevőket közvetlenül megkeresni”…, szövegrészre. 

A 4. pontnak a 2. bekezdése is ugyanerre a szövegrészre módosulna.   

 

Vargáné Vojnár Katalin képviselő módosító javaslata az volt, hogy addig, amíg nem rendeződik ez a 

kérdés, hogy ki milyen jogosultsággal vehet részt az ülésen, addig a települési képviselőt csak 

települési képviselő helyettesíthesse a munkacsoportokba, addig ne legyen külső bizottsági tag 

delegálva.  

 

Lazók Zoltán polgármester kérte szavazzanak Gyuga Mihály képviselő úr módosító javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület a módosító javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 

6 igen, 4 nem szavazattal és 2 tartózkodással nem fogadta el, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

179/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadta el azon módosító javaslatot, 

hogy a határozati javaslat 3. pont 2. bekezdésének, valamint a 4. pont 2. bekezdésének szövegrészében 

a „jogosult” szó „kötelezettre” módosuljon.   

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Lazók Zoltán polgármester 
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Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak Vargáné Vojnár Katalin képviselő asszony módosító 

javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület a módosító javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 

7 igen és 5 nem szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

180/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadta azon módosító javaslatot, hogy a 

Közbeszerzési és Kiválasztási munkacsoport üléseken a képviselőket csak képviselők 

helyettesíthessék, amíg újabb döntés nem születik.  

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Lazók Zoltán polgármester 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak a szóban elhangzott két névvel és a módosítással elfogadott határozati javaslatról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

181/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a Közbeszerzési Szabályzat módosításáról 

 
Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete:  

1. Az 56/2016. (III.29.) Kt. határozattal elfogadott és a 30/2018. (II.27.) Kt. határozattal módosított, 

Közbeszerzési Szabályzatot az alábbiak szerint módosítja: 

 

 

„18. § 

A közbeszerzési munkacsoportra vonatkozó szabályok 

 

(1) A közbeszerzési munkacsoport létszáma: 7 fő  

Tagok:  

Állandó tagok:  

 Lazók Zoltán polgármester 

A polgármester távolléte vagy akadályoztatása esetében a közbeszerzési munkacsoport tagja: 

Szabó Mihály főállású alpolgármester. 

A polgármester és a főállású alpolgármester egyidejű távolléte vagy akadályoztatása esetében 

a közbeszerzési munkacsoport tagja: Rajnai Gábor társadalmi megbízatású alpolgármester. 

 Kontschán Flórián Jenő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

 Hermann Istvánné, a Pénzügyi Bizottság tanácsnoka 

 Sólyom Jöran, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnöke 

 Szanyi Gábor, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tanácsnoka 

 Papp Péter Attila települési képviselő 

 Gyuga Mihály József települési képviselő 

 

Eseti jelleggel:  

 az előző bekezdés szerinti, állandó munkacsoport-tag települési képviselők (6 fő) 

akadályoztatása vagy távolléte esetén a helyettesítés rendje a következő: a távollevő vagy 

akadályozott állandó munkacsoport-tag települési képviselő a közbeszerzési munkacsoport 

ülésére maga helyett eseti jelleggel másik települési képviselőt delegálhat. 
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(2) A munkacsoport testületként jár el, elnöke a polgármester. A polgármester akadályoztatása, vagy 

összeférhetetlensége esetén az alpolgármester látja el a közbeszerzési munkacsoport elnöki feladatait. 

 

(3) A munkacsoport akkor határozatképes, ha tagjainak több mint a fele jelen van. Határozatait 

egyszerű szótöbbséggel hozza, minden tag egy szavazattal rendelkezik, szavazni igennel vagy nemmel 

lehet, tartózkodásra nincs mód. 

Az ajánlattevőkkel történő tárgyalások megtartásának a közbeszerzési munkacsoport határozatképes 

létszámban való jelenléte nem feltétele. Az ajánlattevőkkel történő tárgyalásra a közbeszerzési 

munkacsoport tagjai meghívót kapnak, a tárgyaláson tanácskozási joggal részt vehetnek. 

 

(5) A Közbeszerzési Munkacsoport üléseire szóló meghívót és a meghívóban feltüntetett napirendi 

pontokhoz tartozó előterjesztést az ülés előtt legalább 3 nappal korábban kell kiküldeni. Az ülésről 

jegyzőkönyvet kell készíteni. Az eljárást lezáró döntés esetén név szerinti szavazást kell alkalmazni.” 

 

 

2. A Közbeszerzési Szabályzat a következő 20/A. §-sal egészül ki: 

 

„20/A. § 

A Közbeszerzési szerződés teljesítésével kapcsolatos szabályok 

 

(1) A közbeszerzési szerződésnek tartalmaznia kell:  

 a közbeszerzési eljárás során bírálati szempontként figyelembe vett és értékelt szerződéses 

feltételeket 

 a közbeszerzési eljárás során alkalmassági szempontként figyelembe vett szerződéses 

feltételeket 

 

 

 a közbeszerzési szerződéshez mellékletként csatolva a szerződés teljesítéséhez igénybe venni 

kívánt, a szerződéskötéskor már ismert alvállalkozók megnevezését, és következő adatait: 

székhely, adószám, valamint a Kbt. szerinti kizáró okok fenn nem állásáról szóló, az 

alvállalkozó által aláírt nyilatkozatot, továbbá nemleges adóigazolást és az interneten bárki 

által elérhető közhiteles nyilvántartásokban való szereplést igazoló dokumentumot 

(nyomtatási kép) 

 

(2) Az (1) bekezdésben írtak végrehajtásáért az aljegyző felelős. 

 

(3) A közbeszerzési szerződés teljesítése során dokumentálni kell a következőket:  

 a közbeszerzési szerződéshez az (1) bekezdés 3. pontja alapján mellékelt alvállalkozói 

adatokat folyamatosan aktualizálni kell, és abban fel kell tüntetni minden, a nyertes 

ajánlattevő által a szerződés teljesítésébe bevonni kívánt alvállalkozót és annak az (1) 

bekezdés 3. pontjában megjelölt adatait 

 a teljesítést alátámasztó dokumentumok, adatok beszerzése/ellenőrzése  

 

(4) A (3) bekezdésben írtak végrehajtásáért a polgármesteri hivatal - a közbeszerzési szerződés tárgya 

szerint – szakmailag érintett szervezeti egységének vezetője a felelős 

 

(5) A közbeszerzési szerződés kizárólag a közbeszerzési munkacsoport jóváhagyásával módosítható.” 

 

 

3. A nettó 3 millió Ft feletti, de a közbeszerzési értékhatárt el nem érő önkormányzati beszerzések 

esetén irányadó eljárást a következők szerint határozza meg:  

A nyertes ajánlattevő kiválasztása a Kiválasztási Munkacsoport hatásköre, a következők figyelembe 

vételével: 

 Az ajánlattételi felhívás honlapon való közzététele. 

 Az alábbi esetekben a honlapon való közzététel mellett az ajánlatkérő jogosult az 

ajánlattevőket közvetlenül megkeresni, az ajánlati felhívás legalább három ajánlattevőnek 

történő megküldésével: 
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o ha a beszerzés tárgya indokolja, mivel több helyi piaci szereplő is képes a szerződés 

teljesítésére és ezen gazdasági szereplők köre az ajánlatkérő által ismert, 

o vagy ha a piaci ár ismert és a beszerzés tárgyára tekintettel az ajánlati felhívás 

közzétételétől kedvezőbb szerződéses feltételek nem várhatók. 

o Az ajánlattételi felhívás közvetlen megküldésével induló eljárásokban az ajánlatkérő 

elsősorban helyi vagy környékbeli vállalkozásokat köteles felkérni ajánlattételre. 

o Az eljárás során az ajánlatkérőnek dokumentálnia kell az ajánlattevőkkel lefolytatott 

ártárgyalást, árlejtést. 

A Kiválasztási Munkacsoport létszáma: 7 fő.  

Tagok:  

Állandó tagok:  

 Lazók Zoltán polgármester 

A polgármester távolléte vagy akadályoztatása esetében a közbeszerzési munkacsoport tagja: 

Szabó Mihály főállású alpolgármester. 

A polgármester és a főállású alpolgármester egyidejű távolléte vagy akadályoztatása esetében 

a közbeszerzési munkacsoport tagja: Rajnai Gábor társadalmi megbízatású alpolgármester. 

 Kontschán Flórián Jenő, a Pénzügyi Bizottság elnöke 

 Hermann Istvánné, a Pénzügyi Bizottság tanácsnoka 

 Sólyom Jöran, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság elnöke 

 Szanyi Gábor, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tanácsnoka 

 Papp Péter Attila települési képviselő 

 Gyuga Mihály József települési képviselő 

 

 

Eseti jelleggel:  

 az előző bekezdés szerinti, állandó munkacsoport-tag települési képviselők (6 fő) 

akadályoztatása vagy távolléte esetén a helyettesítés rendje a következő: a távollevő vagy 

akadályozott állandó munkacsoport-tag települési képviselő a közbeszerzési munkacsoport 

ülésére maga helyett eseti jelleggel másik települési képviselőt delegálhat. 

 

4. A nettó 3 millió Ft alatti önkormányzati beszerzési eljárások lefolytatása, a nyertes ajánlattevő 

kiválasztása a polgármester hatásköre, az alábbiak figyelembe vételével: 

 Az ajánlattételi felhívás honlapon való közzététele. 

 Az alábbi esetekben a honlapon való közzététel mellett az ajánlatkérő jogosult az 

ajánlattevőket közvetlenül megkeresni, az ajánlati felhívás legalább három ajánlattevőnek 

történő megküldésével: 

o ha a beszerzés tárgya indokolja, mivel több helyi piaci szereplő is képes a szerződés 

teljesítésére és ezen gazdasági szereplők köre az ajánlatkérő által ismert, 

o vagy ha a piaci ár ismert és a beszerzés tárgyára tekintettel az ajánlati felhívás 

közzétételétől kedvezőbb szerződéses feltételek nem várhatók. 

o Az ajánlattételi felhívás közvetlen megküldésével induló eljárásokban az ajánlatkérő 

elsősorban helyi vagy környékbeli vállalkozásokat köteles felkérni ajánlattételre. 

o Az eljárás során a nettó 1 millió Ft feletti eljárások esetében az ajánlatkérőnek 

dokumentálnia kell az ajánlattevőkkel lefolytatott ártárgyalást, árlejtést. 

 

5. Felkéri a jegyzőt, hogy a fenti módosításokat a Közbeszerzési Szabályzat eredeti szövegezésén 

vezesse át és a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt Közbeszerzési Szabályzatot Oroszlány 

Város Önkormányzata honlapján tegye közzé. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére:   2019. november 21. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:   Dr. File Beáta jegyző 
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10. NAPIRENDI PONT: A biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakóktól című, 

KEHOP-3.1.2-17-2018-00005 számú projekt műszaki tartalmának 

jóváhagyása 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

  

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Képviselő-testület 2/2018. (I.23.) Kt. határozata alapján 

kötött konzorciumi együttműködési megállapodást a Nemzeti Fejlesztési Programirodával „A 

biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakóktól” című projekt megvalósítása érdekében. 

A megállapodás alapján az NFP kidolgoztatta a projekt részletes műszaki tartalmát a hulladékkezelési 

közszolgáltatást ellátó szervezettel egyeztetve. A projekt megvalósításához megítélt nettó 300 millió 

Ft összegű támogatáshoz igazított előzetes műszaki tartalom keretében a zöldhulladék kezeléséhez a 

kezelőmű működéséhez összesen 6000 m2 térbeton felület építését irányozták elő szakmai 

egyeztetések alapján a megvalósíthatósági tanulmányban.  

A projekt költségvetésben rendelkezésre álló anyagi fedezetnek megfelelő műszaki tartalom került 

kidolgozásra a közszolgáltatóval egyeztetve, melynek elfogadására az előterjesztés szerinti 

tartalommal tett javaslatot. A tervezői számítások alapján 4840 m2 területű manipulációs tér 

valósítható meg a rendelkezésre álló forrásokból az előterjesztés mellékleteként megküldött 

helyszínrajz és az árazott költségvetés szerint. 

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság a tegnapi 

rendkívüli ülésén tárgyalta a napirendi pontot. Vezérigazgató úrral átbeszélték a fejlesztés módosult 

változatát, aki elmondta, hogy a jelenlegi kezelőtér visszacsökkentése a 4840 m2-re nem gátolja azt, 

hogy a jövőben, amennyiben megfelelő forrást tud biztosítani a közszolgáltató, akkor az az eredeti 

6000 m2-ben megvalósuljon, így a bizottság elfogadásra javasolta az előterjesztés határozati pontját.   

 

Több hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

182/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakóktól című, KEHOP-3.1.2-17-2018-

00005 számú projekt műszaki tartalmának jóváhagyásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete jóváhagyja az előterjesztés 1-4. mellékletei 

szerinti tartalommal „A biológiailag lebomló hulladék eltérítése a hulladéklerakóktól” című, KEHOP-

3.1.2-17-2018-00005 számú projekt közbeszerzési műszaki tartalmát és felhatalmazza a polgármestert 

a közbeszerzési eljárás megindítása érdekében szükséges jognyilatkozatok Nemzeti Fejlesztési 

Programiroda részére megküldésére. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 
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11. NAPIRENDI PONT: A parkolóhelyek megváltási díjának, valamint a közterület-használati 

díjak felülvizsgálata 

 

Előadó: Sólyom Jöran VFKB elnök 

Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a parkolóhelyek kialakításáról és megváltásáról szóló 

önkormányzati rendelet rendelkezik arról, hogy a parkolóhelyek megváltási díját minden tárgyév 

december 31-éig felül kell vizsgálni. A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság tárgyalta a díj 

felülvizsgálatát, melyre vonatkozó javaslata az, hogy a képviselő-testület a parkolóhely megváltási díj 

mértékét ne módosítsa. 

A közterületek rendjéről és használatáról szóló helyi rendelet 4. melléklete rendelkezik a közterület-

használati díjak mértékéről, melyet a képviselő-testület minden tárgyév december 31-éig felülvizsgál. 

A Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság novemberi ülésén tárgyalta a közterület-használati 

díjak felülvizsgálatát, melyre vonatkozó javaslata szerint a képviselő-testület a közterület-használati 

díjak mértékét ne módosítsa. 

A mai napon helyben kiosztásra került az a táblázat, mely a közterület-használati díjak elmúlt évi 

változásait mutatja be, és amely táblázatot a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

munkaanyagként kezelt. 

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy a két adóelemnek az első része a parkolóhely megváltása, 

azért döntött úgy a bizottság, hogy ne módosítsák ennek a tételnek a díjtételét, mert a tavalyi évben ezt 

a kérdéskört jól átbeszélve módosította a bizottság, így a következő időszakban ennek módosítása nem 

szükséges. A Pénzügyi Bizottsági ülésen vetődött fel az, hogy a parkolódíj megváltásból miért olyan 

kevés a város éves bevétele. Ennek alapvető oka, hogy 2013-ban megváltozott az engedélyköteles 

építkezéseknek a bírálati szempontja, illetve illetékességi területe, így az önkormányzatnak nagyon 

kevés építési engedélyköteles tevékenység esetén van lehetősége felülvizsgálni, illetve megállapítani a 

kötelező parkolódíj megváltás esetét. Az utolsó ilyen a József Attila iskola bővítése kapcsán merült 

fel, ahol a létesítmény növekedéséből eredően parkolóhely biztosítása kellett. Ott viszont úgy 

döntöttek, hogy saját hatáskörben biztosítják. 

 

Bartalus László osztályvezető kiegészítést tett azzal kapcsolatban, hogy a kiosztott dokumentum nem 

azt mutatja be mennyit változott a közterület-használati díjak mértéke, hanem azt, hogy a 2012 óta 

változatlan mértékű közterület-használati díjak a különböző kategóriákban mennyit változtak volna, ha 

minden évben inflációarányosan lett volna követve a díj mértéke. Pár évvel ezelőtt a bevételt, mint 

akkor prognosztizált összeget beemelték a táblázatba, ahhoz képest a 4.586.000 M Ft helyett a 

jelenlegi 5.112.340 M Ft lenne a közel 20 %-os infláció mértékével. Azonban ez nem egy állandó 

bevétel, nagy része esti jellegű, a kisebbik hányada pedig állandó jellegű.  

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, a Pénzügyi Bizottság tárgyalta és egyhangú döntéssel 

elfogadásra javasolta a képviselő-testület részére az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  
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Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

183/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

a parkolóhelyek megváltási díjának, valamint a közterület-használati díjak felülvizsgálatáról  

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Az Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a parkolóhelyek kialakításáról és 

megváltásáról szóló 26/2003. (XII. 24.) Ör. rendeletének 1. melléklete szerinti, jelenleg hatályos 

parkolóhely megváltási díj mértékét nem módosítja. 

2. Az Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének a közterületek rendjéről és 

használatáról szóló 12/2003. (VII. 2.) Ör. rendeletének 4. melléklete szerinti, jelenleg hatályos 

közterület-használati díjak mértékét nem módosítja. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

12. NAPIRENDI PONT: Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a Miskórét utca 30. számú ingatlan tulajdonosa, 2017. és 2019. 

közötti időtartamban haszonbérleti szerződés keretében használta a lakóingatlana mögötti, beépítetlen 

terület egy részét kertművelés céljából. Bérlő a továbbiakban is szeretné bérelni a területet, ezért a 

helyi vagyonkezelési szabályok figyelembevételével javasolta, hogy pályáztatási eljárás nélkül 

kerüljön sor a bérleti szerződés módosítására.  

A Képviselő-testület 146/2019. számú határozatában foglaltaknak megfelelően előkészítésre és a 

Vértesi Erőmű Zrt. részére aláírás céljából megküldésre került az egyes önkormányzati, illetve a 

Vértesi Erőmű Zrt. tulajdonában álló ingatlanok adásvétellel vegyes csereszerződése. A határozat 

rendelkezett az illetékes kormányhivatal jóváhagyásának beszerzéséről is, mely kérelemhez csatolni 

kell a képviselő-testület döntését arról, hogy a csereügylet megkötése mely kötelező feladat ellátását 

vagy gazdasági érdek érvényesülését biztosítja. A határozati javaslat ezt tartalmazza. 

 

Sólyom Jöran képviselő elmondta, hogy a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 

egyhangúlag elfogadásra javasolta az előterjesztést.  

 

Kontschán Flórián Jenő képviselő elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az anyagot és 

elfogadásra javasolta a képviselő-testület számára.  

 

Több hozzászólás és módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az 

előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 12 igen szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

184/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

az önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntésekről 

  

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Egyetért az oroszlányi 2651 helyrajzi szám alatti, Oroszlány város Önkormányzata tulajdonát 

képező, 732 m2 területű, beépítetlen terület megnevezésű ingatlanból 270 m2 területű 

ingatlanrésznek Tarsoly Balázs Oroszlány, Miskórét utca 30. szám alatti lakos részére történő 

bérbeadásával az előterjesztés 2. melléklete szerinti bérleti szerződés alapján. 
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2. Felhatalmazza a polgármestert az előterjesztés 2. melléklete szerinti bérleti szerződésmódosítás 

aláírására. 

3. A 146/2019. (IX.14.) Kt. határozatát a következő 1. i) és 1. j) pontokkal egészíti ki: 

„1.i) Az 1.a)-b) pontokban megjelölt ingatlanok csereügylete vonatkozásában kijelenti, hogy a 

csereügylet megkötése során az egyes vagyontárgyak értékére és a szerződésben foglalt 

egyéb vagyoni kötelezettségvállalásra tekintettel az értékarányosság követelménye 

megvalósul és az ügylet megkötése az önkormányzat kötelező feladatainak ellátása, vagy 

gazdasági érdekei szempontjából indokolt. 

1. j) Nyilatkozik arról, hogy az oroszlányi 512/55 és 1651 helyrajzi szám alatti ingatlanokat az 

önkormányzat kötelező feladatai körébe eső sportcélokra, míg a pusztavámi 09/15, 09/16 

helyrajzi szám alatti ingatlanokat ugyancsak az önkormányzat alapfeladatát képező 

hulladékgazdálkodási feladatok ellátása céljából kívánja megszerezni.” 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

a határozat végrehajtásáért: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

13. NAPIRENDI PONT: Az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos 

döntések 

 

Előadó: Székely Antal, a HB elnöke 

Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Dr. Török Endre háziorvos 2019. október 07-én írásban 

kérelmet nyújtott be, amelyben kéri, hogy az Önkormányzat a IV. számú felnőtt háziorvosi körzet 

feladat-ellátási kötelezettsége alól mentse fel 2020. január 01-től.  

Beadványában jelezte, hogy praxisát elajándékozza Dr. M. Kiss Péter, jelenleg Ácsteszér-Aka-Csatka 

körzetben működő háziorvosnak. Dr. M. Kiss Péter 2004-ben szerezte meg általános orvosi 

diplomáját, több éves kórházi gyakorlattal rendelkezik, 2009-től látja el az említett körzetben a 

háziorvosi feladatokat. 

Dr. M. Kiss Péter jelezte, hogy jelenleg Ácsteszéren családi házban biztosított számára és családjának 

az önkormányzat szolgálati elhelyezést, és kérte, hogy lehetőség szerint Oroszlányban is biztosított 

legyen számára egy családi házban történő elhelyezés, mert az év elején szeretne a család átköltözni 

városunkba. 

Dr. M. Kiss Péter feladat-ellátási kötelezettsége miatt a testületi ülésen személyesen nem tudott 

megjelenni. A Humán Bizottság személyesen meghallgatta doktor urat, önéletrajza pedig megküldésre 

került valamennyi települési képviselőnek. Dr. M. Kiss Péterrel javasolta a feladat-ellátási szerződés 

megkötését. 

Dr. Török Endre a városban több évtizedes munka során az egészségügy városi fejlesztéséért és a 

betegellátás színvonalas megvalósulásáért dolgozott, ezért javasolta, hogy az önkormányzat 

közszolgálati munkájának elismeréseként bruttó 3 millió Ft jutalomban részesítse. 

 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, hogy a határozati javaslat 4. pontjában polgármester úr 

javaslatot tesz a szolgálati jellegű ingatlan kijelölésére és megvásárlására. Borbálán két körzeti orvosi 

rendelő és egy szolgálati lakás van, ami 4 szobából áll, kertes házas övezet. Kérdése az volt, hogy 

ismertette-e ezt a lehetőséget doktor úrnak? Ez a lakás kifejezetten orvosi szolgálati lakásnak épült. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta igen, megnézte az ingatlant, de doktor úr nem tartotta jónak. 3 

kisgyermeke van. Most van egy ingatlan, ha ennek az ingatlannak az értékbecslésére felhatalmazza a 

képviselő-testület, akkor azt elindítja és készülhet egy előterjesztés. Ha nem olyan ingatlanba költözik, 

amit ő is szívesen elfogad, akkor úgy kell tekintetni, hogy nem fog idejönni.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, hogy doktor úrral a mai napon telefonon egyeztetett. Jelezte felé, 

hogy a szolgálati ingatlant később szeretné megvásárolni. Ezért is nem mindegy neki, milyen 

ingatlanban teljesül a kijelölés.  
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Székely Antal képviselő elmondta, hogy ebben az ügyben sokat nem tehetnek. Ha szeretnék 

idecsábítani, akkor megpróbálják megoldani ezt a feltételt, hiszen a problémát az okozza, hogy az 

önkormányzat az ingatlanszakértő véleménye után tehet ajánlatot a vételre. Ha sikerül ilyen módon 

megegyezni, tulajdonba vehetik az ingatlant, ha nem, akkor másikat kell keresni. Azért van az 

előterjesztésben ez a 6 hónapos intervallum, amit a bizottsági ülésen meg is beszéltek a doktor úrral, és 

ezt el is fogadta. Ebből a szempontból szerencséjük van, hiszen ha a kinézett ingatlan nem felel meg, 

akkor második vagy harmadik ingatlant is megnézhetnek. De az ingatlanbecsléshez is idő kell, jövő év 

elején újra elővehetik ezt az ügyet.  

 

Papp Péter Attila képviselő kérdése az volt, hol található az, hogy a polgármestert felhatalmazzák az 

ingatlanbecslésre, mert sem az anyagban, sem a határozati javaslatban nem találta.  

 

Lazók Zoltán polgármester ismertette a határozati javaslat 4. pontját.  

 

Dr. File Beáta jegyző elmondta, mivel nincs konkrét ingatlan, ez a pont arra ad felhatalmazást, hogy 

doktor úrral közösen megtalálják a megfelelő ingatlant, és ha az megfelelő, akkor egy értékbecsléssel 

lehet indítani és utána lehet visszahozni a képviselő-testület elé. Akkor hoznának konkrét döntést.  

 

Papp Péter Attila képviselő elmondta, polgármester úr az előbb mondta, hogy van ilyen ingatlan. De 

a lehetőséget fenntartaná, a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság had tájékozódjon az 

ingatlanról. Olyan jellegű-e az ingatlan, amit ki tudnak fizetni vagy egyáltalán javasolják-e, és utána 

készüljön értékbecslés. Véleményezze először a bizottság, és ha ők jónak találják, akkor csináltasson 

polgármester úr értékbecslést. Így lenne logikus. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hogy ez nehéz, amíg nincs ár és nincs ingatlan. 

 

Papp Péter Attila képviselő elmondta, ha a kiválasztanak két ingatlant, akkor azt a Városfejlesztési és 

Környezetvédelmi Bizottság miért ne véleményezheti előre, lehet, mind a kettőre azt mondják, hogy 

ilyet nem vesznek. Ezt ne polgármester úr döntse el. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, nem ő dönt, a képviselő-testület dönt. Másképp nem jön 

háziorvos, csak akkor, ha az ingatlan neki is megfelel.  Ezen a bizottság gondolkodhat. 

 

Papp Péter képviselő elmondta, ezt kérte. Ezt ne kerüljék ki. Miért ne mehetne be a bizottsághoz. 

Folyamatosan az a probléma hogy kikerülik a bizottsági munkát. Az előző testületben is voltak ebből 

problémák.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, van egy határozati javaslat, erről fognak dönteni. Lesz 

módosító javaslatra lehetőség.  

Székely Antal képviselő elmondta, hogy amíg nincs meg egy, vagy két ingatlan, amiből választani 

lehet, addig nem tudja mit fog véleményezni a bizottság.  

 

Papp Péter képviselő elmondta, hogy polgármester úr mondta, hogy van egy.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, nincs, egy olyan volt, amire azt mondták, hogy szóba jöhet. 

 

Székely Antal képviselő elmondta, ingatlanról akkor lesz szó, ha meglesz az értékbecslés. Ha lesz 

olyan ingatlan, amire az önkormányzatnak nincs kerete, akkor az már szóba sem jöhet. Ha találnak 

olyat, ami mindenkinek megfelel, akkor véleményezhetik a bizottságok. 

 

Gyuga Mihály József képviselő úgy gondolta, ha már vesznek egy ingatlant, legyen a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságnak beleszólása. Ha netalántán a doktor úr visszalép, 

az az ingatlan itt marad a nyakukon. Miért nem nézhetik meg, mit akarnak megvásárolni. Arról nem 

beszélve, hogy az értékbecslés is pénzbe kerül. Miért is nem jöhet be a bizottság elé? A határozati 

javaslat 4. pontját egy mondattal ki lehet egészíteni, hogy 6 hónapon belül tegyen javaslatot a 

bizottság részére. Kérdése az volt, hogy miért nem lehet ezt beletenni?  

Mivel több hozzászólás nem volt, módosító javaslata az volt, hogy a határozati javaslat 4. pontjának 
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utolsó mondatát módosítsák úgy, hogy a polgármester 6 hónapon belül tegyen javaslatot a 

Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság véleményezése mellet a szolgálati jellegű ingatlan 

kijelölésére és megvásárlására. 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte szavazzanak Gyuga Mihály József módosító javaslatáról. 

 

A Képviselő-testület a módosító javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 

5 igen, 5 nem szavazattal és 2 tartózkodással nem fogadta el, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

185/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete nem fogadta el azon módosító javaslatot, 

hogy a polgármester a Városfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság véleményezése mellett tegyen 

javaslatot a szolgálati jellegű ingatlan kijelölésére és megvásárlására. 

 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Lazók Zoltán polgármester 

 

Több módosító javaslat nem volt, Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

186/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

az oroszlányi IV. számú felnőtt háziorvosi körzettel kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete: 

1. Jóváhagyja a IV. felnőtt háziorvosi körzet alapellátásának biztosítására irányuló, Dr. Török Endre 

orvossal kötött feladat-ellátási szerződés megszüntetését 2019. december 31. napjával. 

2. Egyetért Dr. Török Endre orvosnak a város érdekében végzett közszolgálati tevékenységének 

elismerésével. Jóváhagyja, hogy az elismerés összege, bruttó 3.000.000 Ft, valamint az ehhez 

kapcsolódó 525.000 Ft szociális hozzájárulási adó a 2020. évi költségvetésében tervezésre, 2019. 

december hónapban számfejtésre és kifizetésre kerüljön. 

3. Felhatalmazza a polgármestert a IV. számú felnőtt háziorvosi körzetre irányulóan, hogy kösse 

meg Dr. M. Kiss Péterrel a feladat-ellátási szerződést 2020. január 01. napjától. 

4. Törekszik Dr. M. Kiss Péter háziorvos részére szolgálati jellegű, lakhatási célú ingatlan 

biztosítására. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a feladatellátási szerződés megkötésétől 

számított 6 hónapon belül tegyen javaslatot a szolgálati jellegű ingatlan kijelölésére és 

megvásárlására. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző  

 

 

14. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató Oroszlány Város Önkormányzatának 2019. évi 

nemzetközi kapcsolatairól 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztés tartalmazza az idei évi nemzetközi kapcsolatok 

rendezvényeinek, eseményeinek összefoglalóját, kiemelten kezelve a testvérvárosainkkal történő 

együttműködési programokat. Az idei évben valamennyi testvérvárossal sikerült közös rendezvényt 

lebonyolítani. 
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Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a határozati javaslatot nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta, és meghozta a következő 

határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

187/2019. (XI.19.) Kt. határozata 

Oroszlány Város Önkormányzatának 2019. évi nemzetközi kapcsolatairól szóló tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja az Oroszlány Város 

Önkormányzatának 2019. évi nemzetközi kapcsolatairól szóló tájékoztatót. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2019. november 21. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

15. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetesen egy képekben 

benyújtott interpellációt kapott Hermann Istvánné képviselő asszonytól. 

 

Hermann Istvánné képviselő elmondta, hogy nem az ő körzete, de ott lakik, és a társasházai is ott 

vannak. A Népekbarátsága út 5-11-17. lépcsőházak mellett a belső szerviz út és a parkok az NKM Zrt. 

gerincvezeték cseréje miatt fel lettek bontva. Ismertette a beadványt, melyben szerepel, hogy a 11. 

számú lépcsőház mellett egy hatalmas gödör van, a személygépkocsi közlekedést is nehezen oldották 

meg, miközben sár kerül az úttestre. Bokáig járnak a lakók a sárban, ha a szemetet akarják kivinni. A 

Rákóczi útra felvezető járdaszakasz nem lett helyreállítva, csak murvával leszórva. Ezek a problémák 

a szemétszállításban is problémát okoznak.  

Felhívta még a figyelmet arra, hogy 2017.06.30-án először, majd 2017.09.28-án másodszor, (a további 

dátumokat már nem sorolta fel) emailbe jelezte az OIH Zrt. felé, hogy a Népekbarátsága 17-23. számú 

tömbök közötti közvilágítási lámpa, hol világít, hol nem. Hiába jelenti folyamatosan, nem történik 

javítás. Kérte, hogy vizsgálják meg, milyen módon lehet az E.ON-ra hatni.  

Erre főleg akkor lett volna szükség, amikor kiásták a gerincvezeték miatt a gödröt és pallókon kellett 

közlekedni a Rákóczi út felé. A képeket polgármester úrnak eljuttatta, és ha jól tudja Bartalus László 

osztályvezető is megkapta őket. 

 

Gyuga Mihály József képviselő elmondta, részben bizottsági ülésről, részben pedig saját részről van 

információja arról, hogy a Borbálai óvoda az eredeti határidőkhöz képest jelentős csúszásban van. 

Szabó Mihály alpolgármester folytatott tárgyalást a kivitelezőkkel a csúszás miatt. Kérdése az volt, 

mikorra várható az óvoda visszaköltözése, mikor tudják teljes körűen használatba venni az 

intézményt?  

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, nem túl rózsás az óvoda helyzete. A kivitelezővel történt 

utolsó tárgyalás során arra kaptak ígéretet, hogy a belső munkák befejezése november 24., a teljes 

terület befejezése november 29. A műszaki ellenőr egyik kijelölt határidőre egyszer sem kezdte meg a 

műszaki átvételt, mert nem tartotta alkalmasnak a munka haladását. Holnap a kötbérezési eljárásról 

szóló levelüket megkapja a vállalkozó, mert elindítják az eljárást. 

Papp Péter Attila képviselő elmondta, több jelzést kapott arra vonatkozóan, hogy a 2 héttel ezelőtti 

faültetési akcióban előre megfúrt lyukak maradtak facsemete nélkül a tóparton, azokat vissza kéne 

temetni, vagy facsemetét kellene bele ültetni. Továbbá fél éve jelzi folyamatosan, hogy a 

szakrendelőnél az oldalsó bejáratnál nincs közvilágítás. Napi szinten érkezik oda a mentő, és ott nincs 

közvilágítás. Nem hiszi, hogy van olyan helyzet, hogy fél évig korom sötétben kell lenni az orvos 

ügyeleti bejárónak. Kifizetik az extra orvosi ellátást a város számára, és nincs olyan illetékes, aki el 
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tudná intézni, hogy ott közvilágítás legyen. Kérte, hogy az illetékes így fél év után intézkedjen.  

 
Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta a képviselő-testületet, hogy a szákszendi önkormányzat 

képviselő-testülete az elmúlt hét csütörtökön olyan testületi döntést hozott, amelyben szándékát fejezte 

ki, hogy Oroszlány Város Önkormányzatával közös önkormányzati hivatalt szeretne létrehozni. A 

közös önkormányzati hivatalok létrehozására irányuló döntésekre szigorú és rövid határidők vannak, 

ezért szükséges, hogy a képviselő-testület ezt a témát sürgősen megtárgyalja. A jelzett témában 

csütörtökre, tehát november 21. 15 órára rendkívüli ülést hív össze. A holnapi napon a meghívó és a 

kapcsolódó előterjesztés kiküldésre kerül. 

 

További hozzászólás nem volt, ezért megköszönte a jelenlévőknek és a televízió nézőinek a figyelmét, 

a képviselő-testület nyilvános ülését 18 óra 27 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


